
Logo Name der Organisation Wasser/Abwasser

Abfallwirtschaft/Recycling

Erneuerbare Energien

Luft

Slogan Anlagenbau

Komponentenbau

Ingenieurberatung

Wissenschaft

Kurzbeschreibung

Kundengruppe(n) Hauptmärkte / -regionen Anschrift

Ansprechpartner Homepage

Steckbrief Mitgliedsorganisation

AWIPLAN-PPD GmbH

Alles aus einer Hand: Wir übernehmen die Abwicklung der gesamten Leistungsphasen eines Projektes und stellen uns als Generalplaner komplexen 

Aufgabenstellungen. Wir bearbeiten und verwirklichen Biomasse-, Industrie- und Blockheizkraftwerke, Nahwärmerzeugung und -versorgung, Vergärung und 

Kompostierung von Bioabfall, Biogasanlagen, Klärschlammbehandlung, thermische Abfallbehandlungs- und Verbrennungsprozesse sowie energetische 

Fragestellungen  Beratung – Planung – Umsetzung Insbesondere planen wir in den Segmenten: Abfall – Energie - Gebäude

Industrie

Landkreise

X

X

X

Dipl.-Ing. Ulrich Hommel

+49 7158 985023

u.hommel@awiplan-ppd.de

EU AWIPLAN-PPD GmbH

Porschestraße 15

70794 Filderstadt

www.awiplan-ppd.de
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Logo Name of Organization Water/Wastewater

Waste/Recycling

Renewable Energys

Air

Slogan Plant Builder

Component Manufacturer

Engineering / Consultant

Science

Short Description

Customer Group(s) Main Markets / Regions Address

Contact Person Homepage

Member Profile

AWIPLAN-PPD GmbH

Everything from a single source: We handle the entire service phases of a project and take on complex tasks as general planners. We work on and implement 

biomass, industrial and combined heat and power plants, local heat generation and supply, fermentation and composting of biowaste, biogas plants, sewage sludge 

treatment, thermal waste treatment and incineration processes, as well as energy-related issues Consultation – Planning – Implementation In particular, we plan 

in the segments: Waste – Energy – Buildings

Industry

Counties

X

X

X
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